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Gerðabók hjá Landsstýrismálanevndini 
 8. fundur 
 
Ár 2008, ónsdagin hin 26. mars, kl. 8.30,  var fundur í Landsstýrismálanevndini.  
  
Á fundi vóru:  
Heidi Petersen, formaður 
Annika Olsen, næstformaður 
Andrias Petersen 
Eyðgunn Samuelsen møtti sum varamaður fyri Andrias Petersen í sambandi við 
viðgerðina av pkt. 4 á dagsskránni. 
 
Skrivari: 
Kristina Samuelsen 
   
Til viðgerðar: 
1. Gerðabók 
2. Áheitan frá Kára á Rógvi, tingmanni, um, at nevndin tekur ”viðgerð 

landstýrismansins í almannamálum av portørmáli” til viðgerðar  
3. Áheitan frá Kára á Rógvi, tingmanni, um, at nevndin tekur ”viðgerð 

landstýrismansins í almannamálum av hending á Mýrini” til viðgerðar 
4. Áheitan frá Finni Helmsdal, tingmanni, um, at nevndin tekur málið um 

innflutningsloyvi og flyting av fiskiloyvum til nýggja Næraberg til viðgerðar 
5. Áheitan frá Johan Dahl, tingmanni, um, at nevndin kannar tey viðurskifti, 

sum Jacob Vestergaard í fyrispurningi tann 12. mars 2008 sáar iva um, t.e. 
"viðurskiftini millum landsstýrismannin í fiskivinnumálum og Kongshavnar 
Útgerðarfelag og disposisjónir í felagnum"  

6. Spurningur um nýtslan úr landskassanum kann sigast at liggja innan fyri 
heimildina í bráðfeingis játtanarlógini 
Málið varð umrøtt. 
 
Gjørt varð av at senda løgmanni og landsstýrismanninum í fíggjarmálum 
fyrispurning um, hvat er gjørt fyri at tryggja, at avmarkingarnar í bráðfeingis 
játtanarlógini verða hildnar, og hvussu eftirlit verður ført við hesum. 
 

7. Mál, sum fráfarna Landsstýrismálanevndin ikki fekk stundir at avgreiða 
áðrenn  

4. Áheitan frá Finni Helmsdal, tingmanni, um, at nevndin tekur málið um 
innflutningsloyvi og flyting av fiskiloyvum til nýggja Næraberg til viðgerðar 
 

Næsti fundur:  
Eingin nýggjur fundur ásettur.  
 
Fundur lokin kl. 14.10 
 
 
Kristina Samuelsen 
skrivari 


